
 

Aan:                   College van B&W Gemeente Venlo  

Betreft:               Schriftelijke vragen conform Art. 44 RvO  

Onderwerp:        Kazerneterrein 

Datum:               Dinsdag 9 april 2024 
 
 

Geacht college, 

 

Een voetbalstadion, een casino, scholencampus, bioscoop etc. Vele projecten die een 

invulling moesten geven zijn de afgelopen jaren de revue gepasseerd. Het enige wat 

die hebben opgeleverd, is een berg dossiers en ontelbare uren vergadertijd.  
 
Maandag 12 juni 2023 heb ik tijdens het "rondje fracties" aangegeven graag een 

totaaloverzicht te willen ontvangen over de baten en lasten met betrekking tot de  

Frederik Hendrik kazerne vanaf de aankoop. 

 

Dinsdag 13 juni 2023 kreeg ik via de mail de info dat ik contact hierover kon opnemen 

met de projectleider. 

 

Woensdag 14 juni 2023 na de oordeelsvormende vergadering heb ik hierover 

gesproken met de projectleider en een afspraak gemaakt voor dinsdag 27 juni 2023.  

 

Maandag 19 juni 2023 kreeg ik via de mail het volgende bericht: ”Daar de vraag voor 

het overleg betrekking heeft op ‘een overzicht van alle uitgaven van het kazerneterrein’ 

gaat dat verder dan een informerend gesprek. Hierover is  overleg geweest met Geert 

van Soest. Hij gaf aan dat het veel meer op de weg ligt om hier een ‘verzoek tot 

ambtelijke bijstand te doen’. Het verzoek derhalve is om nu eerst contact met Geert op 

te nemen. Hij kan jou de juiste procedure voor de vraag toelichten.”  

 

Maandag 26 juni 2023 kreeg ik de melding: "Na intern overleg is mij aangegeven dat 

vragen met betrekking tot de financiën van het Kazernekwartier via artikel 44-vragen 

aan het College gesteld kunnen worden." 
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Woensdag 28 juni 2023 tijdens de behandeling van RV 36 (Planologische procedures 

planontwikkeling Kazernekwartier) gaf wethouder Verhaag aan: “U hoeft geen artikel 

44 vragen te stellen. U krijgt een overzicht van de kosten/baten analyse”. 

 

Na 9 maanden wachten hebben wij helaas nog altijd geen antwoord c.q. reactie mogen 

ontvangen en daarom doen wij u alsnog onderstaande Art. 44 vragen  toekomen. Wij 

gaan ervan uit dat de beantwoording na deze lange wachtperiode op korte termijn kan 

plaatsvinden.  

 

➢ Hoeveel geld heeft dit project de gemeente Venlo, en dus de inwoners van deze 

stad, vanaf de start tot nu toe gekost? Gaarne specificeren. 

➢ Welke opbrengsten staan hier tegenover? Gaarne specificeren. 

 

  

Namens de fractie van de Venlose Senioren Partij 

Gé Vervoort 
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